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Cíl práce: Cílem této diplomové práce bylo navrhnout cykloturistickou trasu v okolí 

Řevničova, která propojí zajímavá místa v okolí. Součástí návrhu jsou informační texty o 

zajímavých zastaveních na trase. Dílčím cílem bylo praktické projetí skupinou lidí s 

následným dotázáním na jejich zpětnou vazbu. 

 

 Náročnost tématu na: 

  - teoretické znalosti průměrné    

  
- vstupní údaje a jejich 

zpracování 
nadprůměrné    

  - použité metody nadprůměrné    

 Kritéria hodnocení práce: 

  

stupeň hodnocení 

výborně 
velmi 

dobře 
vyhovující nevyhovující 

stupeň splnění cíle práce      X        

samostatnost posluchače 

při zpracování tématu 
X       

logická stavba práce  X      

práce s literaturou včetně 

citací 
 X    

adekvátnost použitých 

metod 
  X      

hloubka provedené 

analýzy ve vztahu k 

tématu 

  X    

úprava práce (text, grafy, 

tabulky) 
X      

stylistická úroveň X      

  



 Využitelnost výsledků práce v praxi: výborné 

      

Otázka pro autora práce k obhajobě: 

 

1. Jak hodnotíte možnosti realizace uprav sjízdnosti trasy? 

2. Byla hodnocena nebo bylo by vhodné hodnotit trasu také z hlediska dnes hojně 

používaných elektrokol. 

3. Možná, že jsem nečetl důkladně, ale při tvorbě tras je dnes dost podstatná možnost 

občerstvení, a to u této náročné trasy obzvláště. 

4. Ze zkušenosti s podobnými pracemi se jeví jako nejrealističtější vytvořit materiál, 

který mimo základní údaje podrobně popisuje úskalí trasy (sjízdnost, náročnost 

stoupání, povrch cest), a tento dát k dispozici informačnímu centru v Řevničově a 

pivovaru v Krušovicích, případně jinde. Na toto se spíše najdou obecní nebo 

sponzorské prostředky, než peníze na úpravu sjízdnosti cest. 

5. Možná jsem také přehlédl, možnost využití QR kódů jste zvažovala?  

 

 

 

Práci doporučuji k obhajobě a hodnotím ji jako velmi dobrou až výbornou. 
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